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Tirsdag 4. mars 2025 
 

FAU, mars 

 

Tilstede: 

- Janicke Søfteland, rektor 

- Ann Cecilie Storøy, leder 

- Lise Helmen, nestleder 

- Liv Marlen Sigbjørnsen, sekretær 

- Linn Hansen Faleta, økonomi ansvarlig 
Forfall: Bjarte Øen, Svein Torkelsen, Katrine Steen 

 

Sak 1: Rektor har ordet 

- Det ser ut som vi er ferdig med ansettelser til høsten. Ansettelse til SFO starter nå.  

- Gledingsuken overgikk alle forventninger. Sandnesposten har dekket dette, og det 

er kommet to reportasjer.  

 

Sak 2: Brønnøysundsregisteret 

- Skal fullføres. Betaling + underskifter er det som trengs. 

 

Sak 3: FAU neste skoleår 

- FAU-medlemmene bes gi tilbakemelding på om de ønsker å fortsette med vervet. 

Ingen tilbakemelding på frafall, noe uklart enda.  

- Bogafjell er mer enn oss på Buggeland i FAU. Det har tidligere vært 

arbeidsgrupper og et styre. Styret har møte med arbeidsgruppene. De har også 

flere per trinn (2-3 per trinn) slik at det er flere per arbeidsgruppe. Skal vi ha flere 

representanter i FAU?  

 

Sak 4: 17-mai 

- Vi må melde oss på for å gå i toget.  

- Bogafjell skole FAU har tatt opp om det skal være bare 17-mai på fjellet. Dette blir 

alltid nedstemt grunnet det blir for mye dugnad. Hva har FAU med 17 mai å gjøre? 

Egentlig har vi ingenting å gjøre med 17 mai. Vi skal ha det på årshjulet, men ikke 
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mer enn dette. Dette er for 5 og 6 klasse (dette som er i hallen). Det at Bogafjell 

har møte hos seg er grunnet Bogafjell skole var først på fjellet. Økonomien skal 

fordeles på begge skolene. Bogafjell kasserer har vært grei og ordnet dette for 

ryddighetens skyld. Dette kan kasserer på Bogafjell gjøre så lenge hen har barn 

på skolen. Vedrørende spørsmål for 17-mai: Vi har dessverre ikke noen svar, bruk 

facebooksiden for å lese gode referater.  

 

Sak 5: Runden:  

 

Årshjulet: 

- Hvordan få folk til å møte opp på det dem er satt opp på? Klassekontakter skal 

minne på dem som er satt opp på poster i god tid for påminnelse.  

- Påminnelse om å ikke sette seg opp på f.eks. dugnad for alle barna man har på 

skolen, og bare møte en person. Setter man seg på for f.eks. to trinn skal to 

representanter møte opp.  

- De fleste stiller opp, og rekordår for dugnad i fjor. Dette er helt supert! 

 

Møtet i Bogafjell kirke:  

- Helt supert. Her ble det diskutert om dagens problematikk, og viktigheten rundt 

dette. Det har vert møte for 7 trinn ang. SOME med politiet. Dette er noe vi ønsker at 

skal fortsette. For de yngre trinnene kan det være en ide at dette blir tatt opp på 

foreldremøter i klasserommet. En tanke er å ta kontakt med dem som hadde dette 

møtet om de kan komme til Buggeland og ha et foredrag.  

- Ta opp dette med SOME, rus, spilling, nettvett og telefonbruk på foreldremøte? 

Kan klassekontaktene tar dette? Trinn-relatert. Skal det være fellesregler på 1-4 trinn 

f.eks?  

 

Neste møte er 1.4.2025  


